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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:1480 Vargjakt

Om vi ska ha en vargstam i Sverige, vilket Sveriges riksdag har beslutat om, är 
det viktigt att vi har en rovdjurspolitik som har en folklig acceptans och ett brett 
stöd, även utanför Stockholm och framför allt i de län som berörs av frågan. 

Sveriges riksdag har fattat ett tydligt beslut rörande varg. Målet för 
vargstammen när det gäller populationen i Sverige är 170–270 vargar. Nu har 
Naturvårdsverket nyligen beslutat att det inte blir någon vargjakt den 
kommande vintern. Enligt den senaste inventeringen finns det över 300 vargar i 
Sverige.

Med anledning av detta vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder så att riksdagens intentioner om 
antalet vargar i Sverige följs i och med att det nuvarande antalet vargar är över 
300 individer och vargjakten för kommande vinter uteblir?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren
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